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Protokół z XV posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Świnoujście,  

które odbyło się w dniu 17 czerwca 2019 roku. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz 

1. Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich, 

2. Mieszkanka Świnoujścia. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy organizacyjne. 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 17 czerwca 2019 roku o godzinie 900  

otworzyła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Aneta Zdybel. W związku  

z brakiem kworum poinformowała, że zostaną tylko omówione punkty zgodnie z zaproponowanym 

porządkiem obrad, bez podejmowania decyzji. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Kontynuacja prac nad rozpatrzeniem petycji Stowarzyszenia Zielone Wyspy 

Świnoujście w sprawie zaniechania budowy ul. Nowojachtowej oraz zaniechania zabudowy parku 

kompleksem hotelowo-rekreacyjnym (data wpływu do Urzędu Miasta 02.04.2019 r.).   

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Aneta Zdybel oddała głos Naczelnikowi 

Wydziału Inwestycji Miejskich, który przedstawił proponowane zmiany do projektu koncepcji 

rozbudowy ul. Jachtowej. 

Dyskusja, w której głos zabrali: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Dorota Mikulska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich, 

Mieszkanka Świnoujścia.  

W związku z przyjściem w trakcie posiedzenia trzeciego członka komisji, uzyskano wymagane kworum 

i przystąpiono do dalszej dyskusji, w której głos zabrali: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Dorota Mikulska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich, 

Mieszkanka Świnoujścia.  

Radna Dorota Mikulska poprosiła o udostępnienie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki  

i Budżetu dotyczącego rozbudowy ul. Jachtowej. 

 

Członkowie komisji ustalili, że petycja z dnia 28.03.2019 r. wymaga jeszcze analizy na kolejnym 

posiedzeniu komisji, na które zostaną zaproszeni: Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego  

i Obsługi Inwestorów, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, Naczelnik Wydziału 

Infrastruktury i Zieleni Miejskiej oraz Naczelnik Wydziału Inwestycji Miejskich. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel poinformowała o piśmie  

z dnia 14.06.2019 r. w sprawie uzupełnienia przedmiotowej petycji (data wpływu do Urzędu Miasta  

dn. 17.06.2019 r., stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  

Kolejno złożyła wniosek o przedłużenie terminu rozpatrzenia przedmiotowej petycji, zgodnie z art. 10 

ust. 3 ustawy z dnia 11.07.2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870), do dnia 26.09.2019 r. według 

planowanego zgodnie z rocznym harmonogramem terminu sesji Rady Miasta. 

Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli wniosek o przedłużenie terminu rozpatrzenia przedmiotowej 

petycji. 
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Radna Dorota Mikulska zaproponowała zwołanie w trybie pilnym posiedzenia komisji, jeszcze  

w miesiącu czerwcu 2019 r. 

Członkowie komisji ustalili, że kolejne posiedzenie komisji odbędzie się przed XV sesją Rady Miasta 

Świnoujście. 

 

Ad. pkt 3 – Analiza petycji z dn. 18.05.2019 r. w sprawie dotacji budżetowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel na podstawie art. 6 ust. 1 ustawy 

o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870), zaproponowała Komisji wniosek o przekazanie zgodnie  

z właściwością przedmiotowej petycji do Prezydenta Miasta.  

Dyskusja, głos zabrały: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Joanna Agatowska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Dorota Mikulska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radna Dorota Mikulska złożyła wniosek, aby uwzględnić w Strategii rozwoju sportu Miasta 

Świnoujście na lata 2019 – 2028, zasady przyznania dotacji dla klubów sportowych działających  

na terenie miasta. 

 

Wnioski zostały jednogłośnie przyjęte przez członków komisji. 

 

Ad. pkt 4 – Wolne wnioski. 

 

Radna Dorota Mikulska zaproponowała, aby Przewodniczący Komisji Rady Miasta spotkali się i ustalili 

organizację pracy posiedzeń tak, żeby nie kolidowały one ze sobą i innymi spotkaniami dla radnych, 

oraz zwróciła się z zapytaniem, czy uczestnicząca w posiedzeniach komisji mieszkanka Świnoujścia 

jest oddelegowania przez Stowarzyszenie Zielone Wyspy Świnoujście, które złożyło petycję.  

Radna Joanna Agatowska poprosiła, aby w protokołach zapisywać wnioski, które są zgłaszane podczas 

posiedzenia komisji. 

 

Ad. pkt 5 – Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Aneta Zdybel zamknęła posiedzenie Komisji 

w dniu 17 czerwca 2019 roku o godz. 1050. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

 

Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

Aneta Zdybel 
 

 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Flankowska 


